

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4750

29 December 1978

Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XXVIII:1 - RENEGOTIATIONS 1978

Request for Extension of Time-Limit

The following communication dated 21 December 1978 has been received from the Permanent Mission of the United States.

I have the honour to inform you that consultations and negotiations are being carried out by the United States under the provisions and procedures of paragraph 1 of Article XXVIII for the conversion of specific rates of duties in Schedule XX into ad valorem duties, (SECRET/251), and concerning tariff items for ceramic tableware (SECRET/250) and prado wool (SECRET/249).

It has now become clear that these consultations or negotiations will not be completed by 31 December 1978 as the provisions of Article XXVIII:1 stipulate.

The United States therefore requests that the time-limit for conclusion of the consultations and negotiations be extended to 31 March 1979.¹

¹This request was granted by the Council at its meeting on 22 December 1978.

ARTICLE XXVIII:1 - RENEGOCIATIONS DE 1978

Demande de prorogation de délai

La Mission permanente des Etats-Unis a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 21 décembre 1978.

J'ai l'honneur de vous informer que les Etats-Unis procèdent actuellement à des consultations et à des négociations au titre des dispositions et procédures du paragraphe 1 de l'article XXVIII, en vue de la conversion de droits spécifiques repris dans la Liste XX en droits ad valorem (SECRET/251), et au sujet des positions tarifaires dont relèvent la vaisselle en matières céramiques (SECRET/250) et une sorte de laine ("prado wool") (SECRET/249).

Il est maintenant évident que ces consultations ou négociations ne seront pas terminées pour le 31 décembre 1978, comme le prévoient les dispositions du paragraphe 1 de l'article XXVIII.

En conséquence, les Etats-Unis demandent que soit prorogé jusqu'au 31 mars 1979 le délai imparti pour la conclusion des consultations et négociations.¹

¹Le Conseil a accordé cette demande à sa réunion du 22 décembre 1978.